
Vragen Pro Actief Goirle n.a.v. de voorjaarsnota 2020 

 

Met betrekking tot de concept-voorjaarsnota 2020 hebben wij als fractie de volgende technische 
vragen: 

 

1. Pag. 2  Huisvesting jongerenwerk. 
Hoe hoog zijn nu de huisvestingskosten? 

 

2. Pag.3    Ruimte. 
In het beleid voor Wegbeheer is een door de raad vastgesteld onderhoudsniveau 

afgesproken. Zakt door deze voorgestelde bezuiniging het onderhoud daarmee onder dat 

niveau? 

 
3. Pag. 3  Kostendekking leges verhogen. 

Zijn alle leges, gemeentebreed, met de voorgenomen maatregelen dan kostendekkend? 

Zo nee, welke niet? 
 

4. pag. 6: Leeswijzer 

Waarom zijn de indicatoren nu nog niet gereed? Waarom is dan wel de voorjaarsnota 
gepresenteerd? 

 

5. Pag. 8 Formatie beleidsontwikkeling jeugd 
Er wordt geïnvesteerd in preventie in de jeugdzorg. Bij de genoemde voorstellen missen wij 

de rol van de ouders. Zij hebben immers in eerste instantie de verantwoordelijkheid voor 

hun kind en daarmee een erg belangrijke rol op preventief gebied. Is er ook aan de rol van 
de ouders gedacht? En zo ja, wat wordt beoogd om de rol van ouders te versterken?  

 

6. Pag. 9 stopzetten subsidie Factorium: 

a) De bedragen vinden wij erg groot en de huur van het CC Jan van Besouw valt hier 
buiten. Welke activiteiten voert Factorium uit met die subsidie?  

b) In de besparing is niet de huur van het CC begrepen. 

Betekent dit dat de huuropbrengst voor het CC Jan van Besouw dan met een bedrag X 
afneemt. Zo, ja met hoeveel? 

 

7. Pag. 10: Mill Hill College 
a) Wat is precies de aanleiding voor de grootschalige her-/nieuwbouw van het Mill Hill? Wat 

zijn de problemen? 

b) De kapitaallasten worden met ingang van 2022 geraamd op circa € 800.000,-  
Hoe groot zijn de huidige kapitaallasten van het Mill Hill College die zijn opgenomen in de 

begroting. Vervallen die in de begroting 2022? 

 

8. Pag. 10: Randvoorzieningen onderwijs: 
Snijden in de budgetten voor scholen leidt mogelijk tot het wegvallen van conciërge-taken. 

Is er gedacht aan de eventuele verdere verhoging van de werkdruk bij het docententeam 

met als mogelijk gevolg uitval en vermindering van onderwijskwaliteit? En zo ja, wat is de 
opvatting van  het college daar over? 

 

9. Pag.11 Integrale benadering. 
Goirle heeft nu toch al de aanpak van 1 gezin, 1 aanspreekpunt zorg? 

Wat is er dan anders, vernieuwend, kostenbesparend  aan het Maatpact? 

 
10. Pag. 12  Uitbetalingsmoment uitkeringen. 

Er is eenmalig € 93.000,- nodig om de uitkeringsdatum gelijk te stellen aan onze GHO 

partners. 

Absoluut gezien blijft het uit te keren bedrag gelijk. Er is enkel een verschuiving in 
boekjaar. Dan moet in de begroting voor het jaar 2021 een voordeel van € 93.000,- 

worden opgenomen? Is dit juist? 

 
11. Pag. 13. Implementatie inkoop WMO 

Gezamenlijk inkopen via Hart van Brabant werkt kostenbesparend. Kosten voor Hart van 

Brabant worden geraamd op € 30.000,-.  
Welke besparing aan inkoopkosten (personeelskosten en middelen) en welke 

inkoopvoordelen door het gezamenlijk inkopen staan hier tegenover. Waar zijn deze 

opbrengsten inzichtelijk in de begroting? 



 

12. Pag 13  Taakstelling Sociaal Domein 

We zien een structurele toename voor de zorg van € 440.000,- bij de WMO. 
De raad heeft geld apart gezet voor tegenvallers in de WMO. Hoe groot is die voorziening 

op dit moment. Wat is daar al uit betaald? 

 
13. Pag. 13: Budget re-integratie 

Hoe kunnen de personeelslasten en de budgetten voor re-integratie vanuit de 

Participatiewet op deze manier samenhangen?  
 

14. Pag. 14: Programma Omgevingwet: 

Graag zien wij een onderbouwing van dit hoge bedrag van €180.00,00. 

 
15. Pag. 15 Trainees VVH € 156.000,- 

Is dit bedrag wel juist? Voor dit bedrag zijn zeker drie tot vier trainees aan te stellen. Is het 

mogelijk het totaal van het project en is een gedeelte van dit bedrag voor Goirle? 
 

16. Pag 16. Verduurzaming gemeentelijke gebouwen. 

Investering van € 240.000,- wij verwachten een budgetneutraal resultaat. 
Aantoonbaar is dat er jaarlijkse opbrengstenzijn in te boeken. Waarom worden de 

verwachte opbrengsten niet opgenomen in de begroting? 

 
17. Pag. 21 Indicatoren 

De indicatoren zijn (ook hier) niet ingevuld. Aan welke indicatoren denkt het college? 

 
18. Pag 22. Algemene dekkingsmiddelen. Beleidsontwikkelingen. 

Er is een herziening van het totale gemeentefonds per 2021 op komst. 

Wat zijn de verwachte financiële gevolgen voor de gemeente Goirle? 

In welke mate van zekerheid is daar iets van te zeggen en dus te begroten? 
 

19. Pag. 23.  E. Herfinanciering van leningen. 

Heeft de gemeente Goirle een Treasure beleid?  
Zo nee, waarom niet? 

 

20. Pag. 23. Stelpost voordeel te behalen ambtelijke organisatie. 
We houden rekening met een te behalen voordeel van € 50.000,- in 2020 oplopend naar 

€200.000,- in 2023.  

Hoe is dit te rijmen met de mededelingen uit het College dat het ambtelijk apparaat onder 
grote druk staat, geen tijd heeft om b.v. het Cultuurbeleid op te pakken, nog steeds moeite 

heeft om het uitvoeringprogramma op te stellen, laat staan uit te voeren? 

 

 
Namens de fractie van Pro Actief Goirle, 

 

Christel van Neerven 
 


